

國立中山大學管理學院英語授課獎勵要點

Guidelines on the Subsidy for Offering EMI Courses in the College of Management

第 8 次主管會議通過(96.4.10)

97 學年度第 13 次主管會議修正(98.4.29)

98 學年度第 1 次主管會議修正(98.8.30)

99 學年度第 4 次國際學程會議修正(99.12.30)

Amended and approved at the 4th International Programs Committee meeting on December 30, 2010

一、要點宗旨：為增廣管理學院（簡稱管院）國際學術交流之多元性、擴展管院英語課程和國際學位學程、提升管院學生因應全球化趨勢、以及增加外國籍學生至管院修課或修讀學位之機會，特設此獎勵辦法。

I. Purpose: These guidelines are formulated to enhance international academic exchanges, expand the College's EMI courses and international degree programs, equip students for global trends, and increase the opportunities for international students to take courses or pursue degree programs at the College of Management (hereinafter referred to as the "College").

二、開課程序：依據本校英語授課相關辦法及程序提報為英語授課程並提供外籍生選課。

II. Procedure of offering courses: Courses shall first be submitted for approval as an EMI course in accordance with the University's relevant regulations and procedure, and shall then be made available in the course selection for international students.

三、課程補助費：

III. Course subsidy:

管院英語課程補助之標準須依照下列規定：

EMI courses in the College shall be eligible for the subsidy if meeting the following criteria:

(一) 獎勵對象：管院專任教師；外院及兼任教師另議；不含國際教師。

(1) The courses shall be offered by full-time faculty in the College, and adjunct faculty and those from other colleges shall be considered separately; international faculty shall be excluded.

(二) 開課教師必須以英語授課（含課綱、講授、教材、考試與課間討論）。

(2) The courses shall be conducted in English, including syllabus, lectures, course materials, exams, and class discussions.

(三) 補助課程範圍：

(3) types of courses:

1. 由學程主任邀請開課之課程。

i. courses offered upon invitation by the director of the programs

2. 管院各系所開設之符合修課人數補助標準之英語課程。

ii. EMI courses offered by individual departments/institutes of the College and meeting the subsidy requirement of enrollment number

(四) 修課人數補助標準：

(4) subsidy requirement of enrollment number:

實際修課外籍生人數超過（含）5 人以上，綜合考量總修課人數，院內專任教師每門課（以三學分計算）補助 3~5 萬元整（如附件一）。

At least five international students shall be enrolled in the course. Based on the total number of students, a subsidy of TWD 30,000 to 50,000 (as stipulated in Appendix 1) shall be granted for offering a three-credit course.

(五) 每學期加退選結束後，由院辦匯整課程資料確認開課，送請院長核定獎勵。

(5) After the course add/drop period of each semester, the College shall compile and submit a list of courses eligible for the subsidy to the College dean for approval.

四、實施與修正：本辦法經管院國際學程委員會討論通過，院長同意後實施，修正時亦同。

IV. Implementation and Amendments: These guidelines are approved by the International Programs Committee and the College dean before implementation. Amendments to these guidelines shall follow the same procedure.

附件一、補助標準

補助標準如下：

Appendix 1: Subsidy Requirement

總人數 外籍生	30 人以下	30 人以上
5-14	3	4
15 以上	4	5

total number of students number of international students	less than 30	30 or more
5 to 14	TWD 30,000	TWD 40,000
15 or more	TWD 40, 000	TWD 50,000

補充：

Notes:

- (1) 外院教師由國際學程主任邀請至管院開設英語授課，比照管院教師。
 - (i) Faculty from other colleges who are invited by the director of international programs to offer EMI courses in the College shall also be eligible for the subsidy.
- (2) IPhD 課程，一律至少補助 3 萬。
 - (ii) IPhD courses shall be eligible for at least a subsidy of TWD 30,000.